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Rivingen av Nordli 
Det blir litt heftig når 
Indre skriver i dagens 
avis at «Først da takste
nen ble revet fra Nordli 
for snaue to uker siden 

våknet lokalbefolkningen og 
Historielaget». 

Det er feil! Historielaget har 
vært aktiv overfor kommunen i 
lang tid i forhold til alt som gjel
der kulturvern og kulturminner. 
Vi støttet kulturminnevempla
nens anbefaling om bevaring av 
Nordli. Hvordan kan vi da tro at 
kommunestyret i samme ånded
rett beslutter å gå imot sin egen 
kulturminnevern plan? 

Men viktigst: I historielagets 
høringsuttalelse vedrørende 
Kommuneplan 2008 - 2020 
sendt til rådmann Rannveig 

Eidet den 20. oktober 2008 
anbefaler historielaget bygdetun 
på Nordli. Dette ble aldrj besvart 
eller kommentert skriftlig til his
torielaget - og heller ikke med
tatt i sakspapirer som ordføreren 
valgte å gjenomgå med kommu
nestyret den 7. oktober 2009 da 
Nordlis endelige skjebne ble 
beseglet 

Derimot mottok historielaget 
en muntlig forsikring · om at 
Nordlis tekniske tilstand og 
langt fremskredne råte ikke til
lot videre bruk og at riving var 
det eneste alternativ. Dette gikk 
også frem av den tekniske rap
port som kommunestyret er blitt 
forelagt og som historielaget fikk 
tilgang til. 

Denne rapporten vjpte seg 

ikke å bygge på fakta under 
rivingsprosessen igår. Historie
laget har ikke annet valg en å 
stole på offentlig ansatte tjene
stemenn og valgte politiske 
representanter. Derfor forholdt 
historielaget seg taust da beslut
ning om riving ble tatt opp til 
avstemming i kommunestyret 
den 29 april 2009. 

I eftertid kan man spørre seg 
om saksgangen er blitt styrt ved 
manipulering eller utilstrekkelig 
faglig kompetanse. Begge deler 
er meget klanderverdig eller 
verre. 
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